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Skolebestyrelsesmøde  

4. oktober 2022 Kl. 17.00 – 19.00 Afdelingen på Holtbjerg  

  

  

         

Dagsorden  

  

Afbud fra: Elevrådet, Tina, Rasmus, Rikke, Linette, Bente, Mette og Lone 

  

1.   Rundvisning i ny SFO på 
Holtbjerg  

  

2.   Godkendelse af referat 
fra sidst  

 Godkendt 

3.   Nyt fra ledelsen   Skolen er ved at sætte hegn op langs den østlige del af skolen – 
hegnet er etableret for at undgå at eleverne går i naboernes 
haver. 
Vi har afsluttet alle lejrskoler 
Vi er ved at gøre klar til de første skolefester i 3 år. Hvor 5. 
klasserne laver skuespil. Både 6. og 8. klasse sælger til deres 
lejrture. 
Ingen julebelysning og varmen sænkes til 19 grader. 
Vores ukrainske elever er flyttet fra Holtbjerg til Sjællandsgade, vi 
har 11 elever og vi forventer at der er flere på vej. Eleverne sluses 
stille og roligt ud i klasser der svarer aldersmæssigt til dem, men 
modtager basisdansk i stamklasse 
Orientering omkring personalesag 

4.   Nyt fra formanden  Uddrag af formandens noter: ”Siden sidst er der jo faldet 
budgetforlig på plads, og jeg er den forbindelse blevet interviewet 
til Herning Folkeblad for en kommentar til beslutningen om at 
udskyde vores skolebyggeri. Jeg sagde, at vi som skolebestyrelse 
og forældre var skuffede, og at jeg synes, beslutningen åbner for 
en række spørgsmål omkring, hvad der så skal ske. Vi ønsker ikke 
blot, at der bygges en "gammel" skole om tre år, skal det i udbud 
igen, holder økonomien om tre år osv. Hertil er jeg træt af, at den 
ro, det kunne have skabt rent trafikalt i området ved at få den nye 
tilkørsel fra Sjællandsgade på plads, ikke bliver til noget nu. Jeg 
kommenterede på, at selvom vi har forståelse for behovet for at 
bygge dagsinstitutioner, så er Herningsholmskolen en skole, der 
har været udsat for en del, og der er lagt et stort forarbejde de 
seneste tre-fire år fra bl.a. medarbejderne på skolen. 
Og så kommenterer jeg selvsagt på, at den nuværende skole jo 
også skalfungere endnu længere, hvilket ikke bliver gratis 
 
 

5.   Nyt fra elevrådet   Fra elevrådet: Der har været møder, og tak for plakaterne i 
klasserne – de glæder sig til vandmaskine i hallen og øvrige 
vandautomater. På møderne er der rejst en række forslag til 



indkøb af inventar og til forbedring af udearealerne og der er 
blevet stillet forslag om dage hvor man arbejder på tværs af 
årgange. 
7. klasse skal have en madboden med salg af div. – elevrådet 
arbejder videre med hvor og hvordan. 

6.   Nyt fra Holtbjerg  Der er afholdt sommerfest (power point) 
Ny SFO 
Snart nyt Makerspace 
Fuld udbygget fra 0 – 6 klasse 
95 elever med en meget lille klasse 

7.   Budgetforlig og hvordan 
det berører 
Herningsholmskolen  
  

Lone har været indkaldt til møde med forvaltningen, hvor der har 
været lejlighed til at drøfte situationen, og hun deltager i 
november i et styregruppemøde. Der er brugt mange 
personaleressourcer men vi tror på at vi godt kan mobilisere 
personale i en evt. ny byggeproces. 

8.   Meddelelsesbogen  Politisk er det besluttet at elevplanen udgår og bliver erstattet af 
en meddelelsesbog som bliver elektronisk. Indeholdende løbende 
dialog omkring eleven, fagligt og socialt, dansk og matematik skal 
med, for de ældste elever skal der være overvejelser omkring 
uddannelse. For elever med udfordringer skal der indgå 
handleplaner. Konstruktiv og dialogskabende, målbaseret på 
enten gruppe eller elevniveau. I Herning kommune er der lavet et 
simpelt udkast. 
På skolen sætter medarbejdere og ledelse sig sammen i et 
nørdemøde for at tilpasse skabelonen  

9.   Tour de bestyrelse – 
hvem deltager  

Tilmelding senest den 13/10, se mail fra Lone Krog sendt den 
23/9 
Relevant for nye medlemmer af bestyrelsen som onboarding. 
Indhold: Hvad kan, skal og må man i bestyrelser 

10.   Evt. og evt. rundvisning 
på afdelingen  

 Hvordan kan vi arbejde med antallet af piger på 2. årgang 

  

   


